
OBECNÝ ÚRAD, Ruský Hrabovec č. 51, 072 64  okres. Sobrance 

 

 

Z  Á P I S N I C A 

 

z obecného zastupiteľstva dňa 28.10.2016 

 

 

 Rokovanie viedol starosta obce  Cinkanič Juraj, v úvode všetkých privítal a keďže boli 

prítomní všetci poslanci tak konštatovali, že zasadnutie je uznášania schopné. 

 

 

Program rokovania:   

 

       
1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

3. Stav prebiehajúcich prác revitalizácia cintorína, plot 

4. Výjazdové zasadnutie vlády v okrese 

5. Predloženie výročnej správy 

6. Úcta k starším 

7. 74 výročie oslobodenia našej obce 

8. Podanie žiadosti a projekty.  

9. Diskusia                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

10. Návrh na uznesenie 

11. Záver 

 

 

Prítomní poslanci: Macejka Ján, Bardzák Ján, Turišin Ladislav, Čokynová Ľubomíra 

Neprítomný: Dunda Marián 

  

K bodu 1: 
 Starosta obce na základe toho, že prišla nadpolovičná väčšina poslancov otvoril 

rokovanie zastupiteľstva, čiže zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

Všetci poslanci jednohlasne hlasovali za tento program obecného zastupiteľstva. 

 

HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Turišin Ladislav, Bardzák Ján, Čokynová Ľubomíra. 

PROTI:    0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 2: 

 Za zapisovateľa bola určená Mgr. Ivanišová Alena a za overovateľov boli určení 

Bardzák Ján a Čokynová Ľubomíra, ktorí svoju funkciu prijali. 

 

HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Turišin Ladislav, Bardzák Ján, Čokynová Ľubomíra. 

PROTI:    0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 3: 



 Starosta ich informoval o stave rozpracovaných stavieb ako plot pred obecným 

úradom a cesta na cintoríne, ktorá nie je dokončená z dôvodu zlého počasia, ktorá by sa mala 

urobiť v novembri. Keďže sa robia práce na obecnom plote a cintoríne je potrebné spraviť aj 

rozpočtové opatrenia. 

Ďalej ich starosta informoval o lesnej ceste „Paportné“, ktorú opravovali LESY SR, kde 

poslanci hovorili prečo sa nerobila najprv cesta do „Hrabovčíkom“. Starosta ich informoval 

o tom, že to určujú LESY nie mi. Ďalej poslanci hovorili, že treba aj opraviť ulicu smerom na 

R. Bystrú. Poslanec Turišin namietal prečo sa robia tieto práce teraz na cintoríne pred 

sviatkom „Všetkých Svätých“ – prečo sa tieto práce nerobili v lete a ľudia sa sťažujú že 

chodia po blate. Na čo starosta reagoval, že firmy v lete neboli voľné a potom prišiel dážď. 

Ďalej hovoril, že tam pred bránou treba urobiť parkovisko, pretože sa autá nemajú kde otáčať 

a parkovať. Nemusí byť vyasfaltované, hlavne aby sa to vyrovnalo a vysypalo so štrkom. 

S čím poslanci súhlasili. Ďalej starosta obce uviedol, že sme dostali dotáciu 7.000,- EUR na 

opravu miestnych chodníkov a že sa treba dohodnúť akou formou sa to bude realizovať. Či to 

bude asfalt, betón alebo dlažba, že sa treba dohodnúť z ktorej strany sa začnú robiť chodníky.

  

 

K bodu 4:  

 Starosta informoval poslancov o tom čo sa rokovalo s vládou pri návšteve okresov. 

Kde im bolo prisľúbené, že sa vytvorí farma na chovanie hydiny. Aby sa znížila 

nezamestnanosť. A tlačia na podnikateľov aby zamestnávali viac ľudí, kde budú mať nejaké 

výhody, kde je podmienka, že musí fungovať 5 rokov. Kde aj obce môžu vytvoriť sociálne 

podniky, kde sa vytvoria pracovné miesta. 

 

K bodu 5: 

 Pracovníčka obce Ivanišová Alena predniesla individuálnu výročnú správu a správu 

audítora k výročnej správe, ktorú všetci prítomní poslanci schválili. 

 

HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Turišin Ladislav, Bardzák Ján, Čokynová Ľubomíra. 

PROTI:    0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 6: 

 Starosta obce hovoril o Úcte k starším, že by bolo dobré urobiť túto akciu. S čím 

poslanci súhlasili, že áno treba to urobiť. Poslanci hovorili, že by sa mohla pozvať folklórna 

skupina Ubľanka a deti zo ZŠ Podhoroď. 

 
HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Turišin Ladislav, Bardzák Ján, Čokynová Ľubomíra. 

PROTI:    0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 7: 

Keďže sme mali 74 výročie oslobodenia našej obce tak poslanci sa dohodli, že sa to 

spojí spolu s akciou „Úcta k starším“. 

 

HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Turišin Ladislav, Bardzák Ján, Čokynová Ľubomíra. 

PROTI:    0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 8: 



V tomto bode starosta oboznámil ako to je s projektmi a žiadosťami na výstavbu 

Domu smútku, ktoré boli podané. Odznelo to aj v televízii, že sa menila vláda a túto výzvu 

nová vláda pozastavila, ktorú budú prehodnocovať.  

 

 

 

K bodu 11: 

 Na záver starosta poďakoval poslancom a ukončil zasadnutie.  

 

 

Zapisovateľ: Mgr. Ivanišová Alena  ..................................... 

 

Overovatelia:  Bardzák Ján  ..................................... 

 

  Čokynová Ľubomíra ...................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


